

16 Estate Drive
Scarborough, Ontario M1H 2Z1
Tel: (416) 438-9266

Chemical Equipment Fabricators Ltd. offers a complete line of equipment, built in its plant, to its design, and fully installed by its staff.

The firm will supply a complete line on a turnkey basis.

Chemical Equipment Fabricators is strictly an equipment company and does not sell or handle any process chemicals. This enables the firm to co-operate with a customer's existing chemical supplier, or to advise clients on the best process for their operations.

Chemical Equipment Fabricators Ltd. has been supplying Canadian industry with fabricated steel products for more than 20 years.

Industrial Painting and Finishing Equipment

- Air make-up/exhaust equipment
- Chemical finishing tanks
- Curing ovens
- Dryers
- Ovens
- Paint application, dip-coating
- Paint application, electro-coating
- Paint application, flow-coating
- Paint application, tanks
- Vapour degreasers

Chemical Equipment Fabricators Ltd offre une ligne complète d'appareils fabriqués dans son usine, selon sa conception, et complètement installés par son personnel.

La compagnie fournit une gamme complète d'appareils clés en main.

Chemical Equipment Fabricators Ltd est uniquement un fabricant d'appareils chimiques et ne s'occupe pas de la vente ou de la manutention de produits chimiques. Cela permet à la compagnie de collaborer avec le fournisseur actuel de produits chimiques et de conseiller le client au sujet du meilleur traitement chimique à adopter en fonction de ses besoins.

Depuis plus de 20 ans, Chemical Equipment Fabricators Ltd fournit à l'industrie canadienne des produits élaborés en acier.

Matériel de peinture et de finition industrielles

- application de peinture, électrodéposition
- application de peinture, machines à mouvement alternatif
- application de peinture, par immersion
- application de peinture, réservoirs
- dégraisseurs par vapeurs
- étuves
- étuves de cure
- matériel d'évacuation et de renouvellement d'air
- réservoirs pour apprêts chimiques
- séchoirs

